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szabadkai istvánné ani nem 

is sejtette, hogy a mellrák 

elleni küzdelemben 

a sugárkezelés során 

egy olyan mellékhatást 

tapasztal, amely ezerből 

egy betegnél fordul elő. 

a kezelés mellékhatásaként 

jobb mellének és karjának 

izmai elsorvadtak. 

a medicannabis ani életében 

egyet jelent a fájdalommentes 

élettel.

kockázatok és
 mellékhatások

a kép illusztráció
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aninál több mint tíz éve mellrákot diagnosztizáltak.  a sugárkezelés 
segítségével a 66 éves nő legyőzte a daganatot, azonban nem is sejtette, 
hogy a terápia után másfél évvel újabb betegséggel kell szembenéznie. 
„Amikor a sugárkezelés után rögtön, 47 évesen leszázalékoltak, nem 
igazán értettem az okát. A mellrák kezelteket nem szokták egyik napról 
a másikra, csak úgy ’kivonni a forgalomból’. Csak a terápia után másfél 
évvel derült ki, hogy mi állt ennek hátterében – meséli. – Kiderült, hogy 
a sugárkezelés után végzett első ellenőrző röntgenleleteimen már látszott, 
hogy a terápia egy ritka mellékhatása jelentkezett nálam. A sugár kiégette 
a kezelt területek izmait.”

aninál a tünetek a sugárkezelés után két évvel jelentkeztek. jobb 
kezének kisujja elkezdett zsibbadni, míg jobb mellén és hónalján sebek 
jelentek meg. a zsibbadás végül fájdalommá nőtte ki magát. „4-5 év 
után teljesen elhaltak jobb kezem izmai. A röntgenfelvételek kimutatták, 
hogy cérna vékonyságúra sorvadtak, végül teljesen eltűntek. Ez a folya-
mat kínzó fájdalommal jár. Mivel nincs keringés a kezemben, az sokszor 
jéghideg, úgy fáj, mintha érszűkületem lenne” – meséli ani, akinek 
egyik szomszédja a crystal termékek forgalmazójaként ajánlotta neki a 
medicannabist.

„Mikor Marikának panaszkodtam, egyből erre a kendermag olajat 
tartalmazó termécskaládra gondolt megoldás gyanánt. Szinte hihetetlen, 
hogy mihelyt elkezdtem használni a krémet, az varázsütés szerűen - egyik 
pillanatról a másikra - jelentősen enyhítette azt a fájdalmat, amelyet az 
évek során gyógyszerekkel sem sikerült mérsékelni – lelkesedik ani, aki 
kórházak fájdalomcsillapító osztályait járta meg, panaszai mégsem 
csökkentek. – Az orvosom azt mondta, ha gyógyszerekkel nem enyhül-
nek fájdalmaim, akkor műtéti beavatkozással kell orvosolni a problémát. 
Erre azonban nem került sor köszönhetően a Medicannabis krémnek és 
olajnak.”

ani esténként masszírozza be az elhalt területeket, és ha éjszaka 
 fájdalomra ébred, újra a bekrémezi a karját. saját bevallása szerint 
ily enkor a fájdalma kevesebb, mint 10 perc alatt több, mint a felére 
 csökken. „Hihetetlen érzés, hogy végig tudom aludni az éjszakákat, nem 
gyötör a fájdalom. Így másnap kipihenten tehetem a dolgomat. Ez az 
apróság jelentősen javított az életminőségemen.”
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ordasi elemérné ica már évek óta a crystal 

termékek forgalmazójaként dolgozott, 

amikor édesanyja megbetegedett. természetesen 

az általa kedvelt és forgalmazott 

termékcsaládból keresett gyógyírt családtagja 

betegségére. a medicannabis olaj remek 

választás volt. 

86 évesen, 
fájdalmak nélkül…

ordasi elemérné 
édesanyjával

„Édesanyámnak, aki most 86 éves, komoly izületi fájdalmai voltak, már régóta, 
amikor először hallottam a Medicannabis olajról. A betegségét hagyományos 
orvoslással próbálták kezelni, de eredménytelenül. Ennyi idősen egy kis reuma 
szinte természetes – gondolják sokan. Azonban mennyivel jobb fájdalmak nél-
kül élni, ahogy most anyukám is él a terméknek köszönhetően” – meséli ica, aki 
naponta egy evőkanállal adott édesanyjának a kendermag olajból, és emellett 
a medicannabis reumakrémmel is rendszeresen kenegették a derekát.

 
„Amikor a már szinte mindennapjai részévé vált reumatikus fájdalmai 

elmúltak, el sem tudom mondani mennyire örült neki, hiszen már hosszú évek 
óta kínlódott az ízületi problémáival.”

ica elmesélte, hogy forgalmazóként kicsit aggódott egyes betegtapaszta-
latokra alapozva, hogy édesanyja nem kedveli majd a termék ízét, azonban 
szerencsére abba a bővebb csoportba tartozik, aki kifejezetten kedveli az olaj 
ízét. „ Azért is a kendermag olajat ajánlottam neki a kapszula helyett, mert 
ezt nem csak könnyebben le tudja nyelni, de hatékonyabban fel is szívódik 
– mondja ica. – Anyukám a terméknek köszönhetően elhagyhatta a magas 
vérnyomásra szedett gyógyszerét is, hiszen a Medicannabis egyik tulajdonsága, 
hogy helyreállítja a vérnyomást. Már csak vérhígítót írnak fel neki az orvosok.”
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sőt ica édesanyja nemrégiben arról is 
beszámolt, hogy közérzete mellett látása 
is javult az olaj hatására. „Szürke hályogot 
állapítottak meg a szemén és műteni akar-
ták, de az édesanyám nem szerette volna 
alávetni magát ennek az operációnak. A 
legutóbbi szemvizsgálaton azonban kide-
rült, hogy egy dioptriával javult a szeme 
az elmúlt év során. Anyukám az élő (és 
viruló) példája a Medicannabis csodálatos 
hatásának.”
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nagy attiláné ibolya a bizonyítéka annak, 

hogy a crystal kft. termékei nem csupán 

tűzoltásra, de meg elő zésre is kitűnőek. 

a medicannabis termékcsalád segítségével az 

58 éves nő nem csupán a létfontosságú omega 

3-6-9 esszenciális zsírsavak bevitelét biztosította 

étrendjében, de rájött, hogy családtagjain 

is segíthet, ha ajánlja nekik a készítményt.
nagy attiláné

kiegyensúlyozott 
hétköznapok
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ibolya szomszédja révén ismerkedett meg a crystal 
kft. termékeivel. a medicannabis olaj egyből elnyerte 
tetszé sét, hiszen épp akkor olvasott az omega 3-6-9 
zsírsavak szervezetre gyakorolt hatásáról. „Már több 
mint 3 éve használom az olajat. Úgy gondolom, hogy 
testünket nem csak kívülről, hanem belülről is be kell 
olajozni, védeni kell.  Igyekeztem a terméket bevonni a 
hétköznapokba is: mintegy fűszerként, főzési hozzávaló-
ként is használom az olajat” – mondja ibolya, aki többek 
között kendermagolajból készíti a majonézt is.

„Szerencsére az ízületi fájdalmaimat leszámítva egész-
séges vagyok. Azonban úgy gondolom, hogy a megfelelő 
tápanyagok fogyasztásával megőrizhető ez a kielégítő 
egészségi állapot, ezért fontos, hogy akkor is odafigyeljünk 
magunkra, amikor nem gyötörnek minket fájdalmak, 
betegségek” – tanácsolja ibolya, akinek közérzete sokkal 
jobb lett már egy héttel a medicannabis olaj alkalmazá-
sa után. „Hajlamos vagyok a nyombél- és gyomorfekélyre. 
Az olaj használatával azonban a túlzott gyomorsav ter-
melődésem is csökkent” – meséli ibolya, aki nem csupán 
erről az egy jótékony hatásról számol be.

„Azt vettem észre, hogy míg korábban az időjárási 
frontok miatt az ízületeimben elviselhetetlen, nyilalló 
fájdalmat éreztem, ezek enyhültek az olaj fogyasztása 
során – meséli lelkesen. – Ennek örömére, úgy dön-
töttem kipróbálom a Medicannabis krémet is, amelyet 
fájdalomcsillapítóként alkalmaztam a frontok idején.” 
ibolya korábban nyilalló ízületi fájdalmai miatt se ülni, 
se  feküdni nem tudott. saját bevallása szerint a frontok 
alatt olyan volt, mint egy bolygó-hollandi. ekkor pró-
bálta ki a krémet. fájdalmai már 3 perc után enyhültek, 
és ma már legyen az hideg- vagy meleg front, nyugodt 
és kiegyensúlyozott az időjárási változások alatt. 

„A Medicannabis mindig kéznél van. Gyermekem pik-
kelysömörben szenved, és amikor erősödtek tünetei, aján-
lottam neki a krémet, amelynek jótékony hatása már egy 
hét után érezhető volt. Sőt, 3 hét után maguk a tünetek is 
eltűntek.” ibolyáék már kozmetikai szerként használják a 
kendermagolaj tartalmú krémet. örömmel és meggyő-
ződéssel ajánlják másnak is a termékcsaládot.

Crystaltapasztalatfuzet2010_02.indd   7 2/2/10   9:52:35 PM



Crystal tapasztalat füzet8

ica nyáron született, azonban amióta felépült 

súlyos agyvérzéséből úgy érzi, újjászületése 

alkalmából mostantól telente is meg kell 

ünnepelnie családjával új életét.

isten éltessen!

fidel vilmosné

„Évekkel ezelőtt 52 éves koromban, amikor az agyvérzés következtében a teljes 
jobb oldalam lebénult. A kórházban mindent megtettek értem az orvosok, és 
mivel nagyon hamar kaptam megfelelő ellátást, sikerült életben maradnom” – 
meséli ica, akinek kálváriája igazán a rehabilitáció során kezdődött. „Akkor 
szembesültem azzal, milyen korlátokat állít számomra az agyvérzés okozta 
féloldali bénaság.”

icának rettentő nehéz pillanatai voltak. még a mosakodás is komoly gondot 
okozott a számára. „Emlékszem, amikor egyszer a kórházban egy nővérke egy 
púpos párnájú székre tette nekem egy lavór vizet és otthagyott, hogy mosakod-
jak le. Hihetetlen erőfeszítésembe telt, hogy valahogy megpróbáljam kivitelezni 
a dolgot. Ahogy egyik kezemmel emeltem a mozgásképtelen lábamat, levertem 
a lavórt. Erre a nővér berontott a kórterembe, és leteremtett – mondja ica, akit 
ettől kezdve a lánya fürdetett le a kórházban nap, mint nap, annak ellené-
re, hogy 60 km-rel arrébb lakott.  – „El sem mondhatom, milyen csodálatos 
gyerekeim vannak. Amikor az egy éves évfordulója volt az agyvérzésemnek, egy 
hatalmas csokor virággal ünnepeltek, és azt mondták: Isten éltessen még sokáig! 
Így köszöntöttek a „születésnapomon”, amit azóta február 25-én tartunk annak 
ellenére, hogy nyáron, júniusban születtem” - mondja. 

ica az agyvérzése után tömérdeknyi gyógyszert szedett, és egy gyógytornász 
is segített neki a rehabilitációban. azonban a hagyományos kezelések segít-
ségével egy idő után a fejlődés megtorpant, csak egy bizonyos szintig tudott 
felerősödni. 

Crystaltapasztalatfuzet2010_02.indd   8 2/2/10   9:52:36 PM



Crystaltapasztalat füzet 9

„Néhány hónap elteltével már háromlábú bottal jártam, de onnantól kezdve nagyon ne-
hézkesen ment a további javulás. Másfél évbe telt, amíg viszonylag jól felépültem, és ebben a 
folyamatban az őssejtkapszula nagyon sokat segített. Ám ez még mindig nem volt elég, főleg 
azért mert lelkileg is rettentő nehezen viseltem, hogy nem úgy mozgok, mint régen” – meséli 
ica, aki betegsége előtt munkája révén mozgalmas életet élt, azonban az agyvérzés után 
ezeket a feladatokat is nehézkesen tudta ellátni. „ Lelkileg és idegileg teljesen kikészültem. 
Kereskedőként megszoktam a mindennapos nyüzsgést, és nagyon nyomasztott, hogy ko-
rábbi életvitelem tempóját egyszerűen nem tudom felvenni. Ekkor kezdtem el használni a 
Medicannabis olajat” – vallja be az asszony.

„A forgalmazó, aki ajánlotta, elmondta, hogy nagyon összetett hatóanyagú termékről van 
szó, aminek számtalan kedvező hatása van, és én ezek közül jó néhányat meg is tapasztal-
tam.” ica pszichésen mélyponton volt, amikor elkezdte használni a készítményt, ennek elle-
nére rövid időn belül érezte, hogy nyugodtabb a hétköznapokban és depressziója is enyhül. 
„A termék krém változatával kenegettem testem agyvérzés sújtotta beteg részeit, és radikális 
gyorsassággal erősödtem.  Persze, még ma sem vagyok tökéletes, de már el tudok menni bár-
hová, különösebb gond nélkül” – meséli lelkesen az asszony, akinek a termék hatására még 
az agyvérzést kiváltó magas vérnyomása is rendeződött. „ Ma már csak egy szem gyógyszert 
kell szednem a vérnyomásomra, pedig régebben jóval többre volt szükség. Ezen kívül a labor-
leleteim azt igazolják, hogy a koleszterinszintem is helyreállt. Összességében jobban bírom 
magam, amióta fogyasztom a készítményt, és ennek nagyon örülök.”
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eszter nagyon 

fiatalon ismer-

kedett meg a 

betegségnek 

való kiszolgál-

tatottsággal. 

epilepsziás 

rohamai több 

mint egy 

évtizede kínoz-

zák, hol erősen, 

hogy nagyon 

erősen, az utóbbi 

időben viszont 

egyre kevésbé... 

javulásának 

történetéről 

élettársával, 

pállal beszél-

gettem.

ritkultak 
a rohamok

eszternél a szülés váltotta ki az epilepsziát 22 éves korában, azóta úgy él, hogy 
soha nem tudja, mikor jön a kínzó roham, és volt idő, amikor az is előfordult, 
hogy napjában nyolcszor rosszul lett. rosszullétei erős izomfájdalommal jár-
nak. „Ilyenkor az egész teste görcsbe rándul, az izmai megmerevednek, és utána 
napokba telik, míg helyreáll a normál állapot. Ezt még végignézni is kegyetlen, 
nemhogy megélni” – meséli pál, aki szerint a rohamok a stresszhelyzetekkel 
mindenképpen összefüggésben vannak, mert a mentálisan nehezebb időszak-
okban mindig gyakrabban jelentkeznek a tünetek.

„Előfordul, hogy néhány naponta, vagy akár napjában többször tör Eszterre 
a roham. Ilyenkor még ki sem heveri az egyik rohamot, jön a másik – meséli az 
aggódó élettárs. – párom gyógyszeres kezelést kap betegségére, de mint az idők 
során kiderült nem sok sikerrel.”

eszter életében egy évvel ezelőtt már elviselhetetlenül sűrűsödtek a rohamok, 
ekkor kezdte el használni a medicannabis olajat, majd a kapszulát. „ Az ember 
csak egy darabig tud hinni az orvostudományban, aztán kénytelen rájönni, hogy 
az még nagyon gyerekcipőben jár. Nem véletlen, hogy régen is természetes módon 
gyógyították a betegségeket. A lehető legjobbkor ajánlotta egy kedves barátunk a 
Medicannabist, és a termékleírás alapján úgy éreztük, ki kell próbálni” – mondja 
pál, aki bevallja eleinte kétkedett a szer hatékonyságában, de úgy érezte, nincs 
más út, mint kipróbálni a hagyományos orvoslás mellett egy másik alternatívát.

a pár kételyei hamarosan szertefoszlottak, amikor a rohamok ritkulni 
kezdtek és intenzitásuk is alább hagyott. már egy év telt el mióta pálék meg-
ismerkedtek a medicannabisszal, és ha esztert néha kínozzák is epilepsziás 
rohamok, már nem viselik meg annyira, mint régebben, mert nem olyan erős a 
görcs, nem annyira nagy a fájdalom, mint korábban.

„Ezenkívül pedig észrevettük a terméknek egy további hatását is. A párom-
nak az epilepszia mellett asztmás köhögése is volt, ami teljesen elmúlt a készít-
ménytől. Sőt én is elkezdtem szedni és nekem is segített – mondja lelkesen a 
férfi. - Annak idején, amikor Eszter kritikus állapotban volt, teljesen felborult 
a vérnyomásom. 170 feletti értékeket mértem. Miután elkezdtem fogyasztani 
a Medicannabist, egy-két hónapon belül teljesen beállt a normál vérnyomás és 
azóta is jól vagyok.”
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„Egy véletlen során derült fény arra, hogy valami nincs rendben szervezetemben. 
Már nem is emlékszem miért, de elmentem egy komplex laborvizsgálatra, ahol 
kiderült, hogy a vérsüllyedésem magas. Ez arra utal, hogy a szervezetemben 
gyulladás van – meséli gyöngyi.  – Az orvosok hónapokig vizsgáltak, de nem 
derült fény arra, mi okozza a vérképben megjelenő elváltozásokat.”

gyöngyi egy kedves ismerősének is elpanaszolta a vele történteket, aki  
a crystal kft. termékeinek forgalmazójaként már korábban is ajánlott neki 
hatékony készítményeket. „Ervin barátom a Medicannabis kapszulát és olajat 
javasolta. Gondoltam nem veszíthetek, így elkezdtem szedni.”

gyöngyire újabb vizsgálatok vártak, amik kiderítették, hogy ciszták alakul-
tak ki az arcüregében és a veséjében is. szerencsére ezek a ciszták felszívódtak, 
annak ellenére, hogy az asszony nem is számított arra, hogy pár hónapnyi 
használat után ilyen hatása lesz a kendermagot tartalmazó kapszulának.

„Bár a vérsüllyedésem továbbra is magas, sokkal energikusabbnak, fittebbnek 
érzem magam. Mivel már sok terméket használtam, és mindegyik hatékonynak 
bi zonyult, úgy döntöttem, nem adom fel: helyreállítom szervezetem egyensúlyát. 
A Medicannabis mellé most homoktövist is szedek. Kedvencem pedig a fogyi 
kávé lett.”

gyöngyi immunrendszere legyengült 

egy nagyobb nőgyógyászati beavatkozás után. 

vérképe folyamatos gyulladásra utalt 

a szervezetében. a medicannabis azonban 

új reményt hozott életébe: úgy érezte végre 

van kiút az évek óta tartó kálváriából.
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